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内容概要

　　《机械工程专业英语教程》系统地论述了机械制图、机械原理、机械设计、公差、液压、金属材
料、热处理、铸造、锻压、焊接、金属切削机床、刀具、夹具、计算机辅助设计、计算机辅助制造、
柔性制造系统、计算机辅助编程、电火花加工、质量控制、数控原理与加工、设备维护等方面的专业
英语知识和术语。
全书分5部分，共42个单元，每个单元包括课文、单词、注释、练习。
　　本书可作为高等院校的机械类专业英语教材，也可作为工程技术人员的参考资料。
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书籍目录

PART 1 FOUNDATION OF MECHANICSUnit 1 engineering drawings and toleranceUnit 2 dimensional
tolerances and surface DoughnessUnit 3 basic concepts in machanicsUnit 4 movement analysisUnit 5 kinematic
synthesisUnit 6 fundamentals of mechanical designUnit 7 mechanismUnit 8 gearsUnit 9 bearingUnit 10 hydraulic
system and its elementsUnit 11 indusrial hydraulic circuitsUnit 12 engineer materialUnit 13 hot metalworking
processing （I）Unit 14 hot metalworking processing （I）PART II MASS-REDUCING PROCESSESUnit 15
characteristcs of mass-reducing processesUnit 16 chip formationUnit 17 the tool material and the tool
geometryUnit 18 the surface qualityUnit 19 the single-point gutting toolsUnit 20 the Multipoint cutting toolsUnit
21 lathesUnit 22 jigs and fixturesPART III NUMERICALLY CONTROLLED MACHINE TOOLSPART IV
ADUANCED MANUFACTURING IECHNOLOGYPART V MAINTENANCEAPPENDIX A
MANUFACTURICNG MANAGEMENTPAAENDIX B SELECTING MARKETSPAAENDIX C HOW TO
WRITE THE ENGLISH RESUMEAPPENDIX D ENGLISH CULTURES参考文献
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